大学英语基础教程 繁顺

Collegeish



1/31

# 大学英语基础教程

零起点

(第三、四册)

教师手册

编者: 郭建荣(第三册)

王 葵(第四册)

各单元的 information Related to the Text; Language Focus; Class-room Activities; Key to the Exercises 和 Translations of the Texts。为了便于教师备课,把握本款材的特点,在完成课文后结野婚师高高奖学;

们还设计了大量的课堂活动供教师参考。第一時界壁(世界)中景/京季等教师操作和安排课时,还为教师提出一些建议。练习答案部分管告。

(1)客观题全部答案;(2)听写练习的文字材料;(3)课文。 (4)对部分主观题也提供了参考答案(因为有的 基础出来证明

次、2001年10月第1版(2003年) 第158N 7-5600-2285-570年 首都 6.90元 月、6 平、1002

外语教学与研究出版社

FOREIGN LANGUAGE TEACHING AND RESEARCH PRESS

### (京)新登字 155 号

大学英语基础教程(零起点)第三、四册教师手册/郭建荣,王葵编.-北京:外语教学与研究出版 社,2001

断基哥英学大

ISBN 7-5600-2285-5

I. 大… II. ①郭… ②王… II. 英语 - 高等学校 - 教学参考资料 IV. H31

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2001)第 036480 号

编者: 郭建荣(第三册)

### 大学英语基础教程

零起点(第三、四册)教师手册

编者: 郭建荣 王 葵

责任编辑: 刘 晖

出版发行: 外语教学与研究出版社

址: 北京市西三环北路 19号 (100089) 社

址: http://www.fltrp.com.cn XX

印 刷:北京外国语大学印刷厂

开 本: 787×1092 1/16

ED 张: 5.25 字 数: 100 千字

版 次: 2001年10月第1版 2002年6月第2次印刷

书 号: ISBN 7-5600-2285-5/G·1038

定 价: 6.90元

如有印刷、装订质量问题出版社负责调换

制售盗版必究 举报查实奖励

FOREIGN LANGUAGE TEACHING AND R 版权保护办公室举报电话: (010)68917519

### 使用说明

《大学英语基础教程》(零起点)是受国家教育部高校外语专业指导委员会的委托,根据教育部颁布的新的教学大纲编写的一套"以学生为中心"的活动教学模式法的基础教材。该教材从零起点,听说领先,逐步向读、写、译展开,循序渐进,全面发展。该教材共4册,分学生用书和教师用书,同时还配有单词、课文以及 Pattern Practice 和听写练习的录音磁带。每册书均有10个单元,其中第1—4单元和第6—9单元每单元由4个部分组成:(1)以口头表达为中心的对话,并配有相应的练习;(2)课文,并有难句和典型句型的注释;(3)以表格形式表述的语法;(4)大量不同形式的练习。第5和第10单元分别作为复习巩固,每单元包括11—14种不同形式的练习自测题。旨在让学生复习巩固所学的知识,提高学生的语言综合应用能力。此外,本册学生用书后附有总词汇表、短语和本册所出现的不规则动词表。

本书是《大学英语基础教程》(第三、四册)的教师手册,内容包括各单元的 Information Related to the Text; Language Focus; Classroom Activities; Key to the Exercises 和 Translations of the Texts。为了便于教师备课,把握本教材的特点,在完成课文后练习的同时,我们还设计了大量的课堂活动供教师参考。第一册第一单元中为方便教师操作和安排课时,还为教师提出一些建议。练习答案部分包括:(1)客观题全部答案;(2)听写练习的文字材料;(3)课文参考课文;(4)对部分主观题也提供了参考答案(因为有的主观题可能会有不同的答案)。各单元的练习量较大,建议各位教师在处理每单元的练习时,根据实际教学中学生的不同情况采取灵活的方法组织教学,充分利用教材和教师手册所提供的内容与信息,完成好该教材的目标。

疏漏之处在所难免,希望广大师生在使用过程中提出宝贵意见。

编者 2001年6月

(2) keep on + v-ing 强调重复性以及转心

e.g. Why do you keep on smiling?

### 目 录

Unit One       1         Unit Two       5         Unit Three       9         Unit Four       13         Unit Five       17         Unit Six       18         Unit Seven       23         Unit Light       28         Unit Nine       32
Unit Three
Unit Four  Unit Five  17  Unit Six  Unit Seven  23  Unit Eight
Unit Five 17 Unit Six 18 Unit Seven 23 Unit Eight 28
Unit Six
Unit Seven
Unit Eight
Unit Nino WE IZ A A 4 MET THE A THE A THE A THE A THE AT THE A THE AT TH
Unit Ninglik du V A MA A MEST THE LE LE THAT A THE THE WAY
Unit Ten
册学生用书后附有总词汇表、短语和本册所出现的不规则劲词表。
本书是《大学英语基础教程》(第三、四册)的教师手册,内容包括
各单元的 Information Related to the ext; Language Focus; Class-
25 Activities 4 by to the Exercises Al Translations of the Lexis
Unit Two 43
Unit Three 48
Unit Four 53
Unit Five
Unit Six 60
Unit Seven65
Unit Eight 69
Unit Nine
Unit Ten 78

2001年6月

版权保护办公室举报电话: (010)699785

### keep (sb. or sth.) + ad Branch Three Book Three bar is by the contract of the

## The cold weather kept us indoors.

#### Lead - in

Questions

- 1. Do you know what a fable is?
- 2. Have you ever read or heard any fables? The Designation and Asia bluco yed? . S

  If yes, please cite some examples.
- 3. What's the moral lesson in each fable? Fands bill tested a rol daiw bluos I.g. s

#### Information Related to the Text thing different to do something different to the Text thing different to the Text thing different to the Text things the text to the Text things the text that the t

1. Fable 寓言

A fable is a short, fictitious story in which animals or objects talk, which tells a general truth or is only partly based on fact, or literature of this type. It is intended to teach a moral lesson, e.g. Aesop's Fables.

Greed means "Strong desire for more food, wealth, money, gold, etc.". The adjective form of "greed" is "greedy".

There are many stories and fables about greed both in Chinese and in English. Do you remember the famous story by Grimm "The Fisherman and His Wife" or the Greek story "The Golden Touch"?

Usually the greedy characters in such stories come to a bad end or return to a miserable state like the fisherman's wife. This text "The Three Wishes" is a fable about greed. Since each fable has a moral lesson for the reader. This story, too, must have a moral lesson for us to learn, what is it?

e. g. How Wish I were to veits old!

#### 2. Pancakes 薄烤饼

Pancakes are thin, soft, flat cakes, made of a mixture of flour, milk and eggs. They are cooked in a flat pan and are usually eaten hot, often with sugar and lemon. They can also have a sweet or savoury filling. In American English, they are called crepes which come from French. In Britain, pancakes are often eaten on Pancake Day (which is held in February). In some places, they hold pancake races on that day. Each runner has to carry a pancake in a frying pan, throwing it into the air and catching it again as they run along.

#### Language Focus

- 1. They kept hoping for new...
- - e.g. I kept wandering what she was doing. In "been been eloop ob vision The young soldier kept dreaming of home. Indian wash, wash, wash.
  - (2) keep on + v-ing 强调重复性以及决心 weed we sould now one red W (2)
  - e.g. Why do you keep on smiling?

He kept on wiping his eyes with the back of his hand. keep (sb. or sth.) + adj(adv., prep. phrase, present participle):

- (3) cause (sb. or sth.) to be, or to continue in a specified condition or relation.
- e.g. Please keep the children quiet.

The cold weather kept us indoors.

If your hands are cold, keep them in your pockets.

I am sorry to have kept you waiting so long.

Please keep the fire burning.

- 2. They could wish for anything... Is also any fables?
  - (1) wish for 希望得到;盼望
  - e.g. I could wish for a better life than I've got. as ni nozed hoom and a rad W. E. Everybody wishes for happiness but few get it.

I keep wishing for a chance to do something different. and of batalost moltagarolms

- (2) wish sb. + n (pron.)
- A fable is a short, fictitious story in which anniversity as a short, fictitious story in which anniversity as a short of the story in the story is a short of the story in th truth or is only parely based on fact, or literature of this type. ! Apul nov daiw I each a moral I wish him no harm.
- (3) wish + subjunctive clause datase book around a rice for more food wealth early subjunctive clause
  - e.g. Mary wishes she had more money. "wheelg" is "beeng" to made

There are many stories and fables about greed both in C.brid a saw I daiw I. Do you re-

member the famous story by Grimm "The Filmid tem reven bad I had believe I story "The

Monica wished she hadn't come.

- Usually the preedy characters in such stories come to a 望恩 ho had wish (n.)
- e.g. I have no wish for fame or position. The part of Table 2 many delta strong and the state of All her wishes have come true, site, reader, and another second s
  - (5) How I wish...!
- e.g. How I wish I were 18 years old! Pancakes are thin, soft, flat cakes, made of millionaire! How I wish I were a millionaire!
- 3. It's your fault. sol bus regule drive nearly non more willshau on has ned tall a in booked

fault: a mistake, esp, sth. for which you are to blame or (esp, in a person's character French. In Britain, pancakes are often eaten or broken part. Hotel a weakness or broken part.

some places, they hold pancake races on that day . spinor for not learning.

The fault is on both sides. The fault is on both sides. The fault is on both sides.

Laziness is his only fault.

#### Follow-up Work

- (1) Can you give other English words with the similar meaning to "greed"? In modern society, do people need "greed" in knowledge, money, love etc. ? (thirst, desire, wish, ambition) od to games ab treat reibles gausoy ed T

1. They kept hoping for new.

La Fable 寓言

Language Focus

IX : 1. If the water had not been so cold, he would have swim in it.

2. If we had bome work today, we would not go to the movie. serious to the total bome work today. I.(略) II. Dictation there its con between by same palbbin be between which and which will be the same palbbin and the same palbbin and which will be the same palbbin and Character thangs amount In a round house, and was a round so we have the selfthoughts to sike such as There are two bright windows, within 2 stlM C 3. After he linished w, gninrom in the morning, w bedaini ed 1911A. Information Related Render of this But at night they close, Identify and blues up Y . 1 delta in good shift was described. Tell me what they are. In the state of th careful/traditional together wish is Cup abstrates by simple she she year Moori F at The trade The angry/useful was usually casual, usin belong a the rule of a grant desal lie of the state of If you keep trying you are sure to be watcoset the wind and in a distribution and it is a distribution and distribution and it is a distribution and it is a distribution a 1. careful 2. traditional 1. [13. childish] be phrase is a parent [ size. The parent [ size a parent [ size]] by ( 事 为 特 [ ] ) u.4.l angry a forming part of 山東蘇聯雜鈴繼計數學家歷绘瑜蘭帶於於鄉華中四日 2. 我会雇用几百个仆人来照顾我,管理我美丽的浓烟g vov, llanoitibba . 5 。 W. 1. sandwich 2. hamburger 3. steak 4. hot dog 5. salad V. 1. gone 2. Fancy 3. stick 4. None 5. blame 5. blame 6. appear 7. immediately 8. fault 3. had had VI. 1. have 2. had 4. were, would understand 5. had had, would have come | 6. had moved, would have been found 7. closed, be woken up 8. had known, have realized 9. go, will see and to reach a decision 10. see, give W. 1. B 2. A 3. A 4. C 5. B 6. A 7. A 8. A Ⅷ. 1. I would tell you the truth if you came. I would have told you the truth if you had come. 2. He would buy the TV set if he had enough money. He would have bought the TV set if he had had enough money. 3. You would know it if you studied science. You would have known it if you had studied science. 4. If you did not bring a coat, you would be very cold. If you had not brought a coat, you would have been very cold. 5. If it rained, we would not have a party. If it had rained, we would not have had a party. 6. We could often see each other if you moved here.

We could have often seen each other if you had moved here.

- IX. 1. If the water had not been so cold, he would have swum in it.
  - 2. If we had home work today, we would not go to the movie. see that I all of the Market and the
  - 3. If Henry had been here, he could have helped you.
  - 4. If I had had the book, I could have read it to you.
  - 5. If Mary had brought enough money with her, she would have bought the coat.
- X . that/gifts/on/between/by/same/part/in/beforehand/words.
- XI. 1. After dry weather, every one hopes for rain.
  - 2. Mrs. Smith would let Tom have his lunch.
  - 3. After he finished writing his homework, Xiao Lin went to watch TV.
  - 4. You could have bought that diamond ring, why did not you buy it?
  - 5. How I wish I could have one million dollars to build a beautiful hospital!
  - 6. Do you fancy seeing horror films?
  - 7. The Marys' look forward to visiting China. a different lanoitihesa laderes
  - 8. If you keep trying you will succeed.

    If you keep trying you are sure to be successful.

#### Reading Practice

- I.1. F 2. F 3. F 4. F 5. F
- Ⅱ.1. 有些人说他们会把这些钱捐赠给慈善事业。
  - 2. 我会雇用几百个仆人来照顾我,管理我美丽的花园。
- 3. 假如某个早晨你醒来发现自己赢了5,000万美元,你会怎样做?

Translation of the Text

## ecg. I have no wish for familiate a result in E result in the second budgets a week a week and bad at the second in the second i

有一对夫妇很穷,他们一直希望有新衣服穿,有可口的饭吃。男的特别喜欢吃薄煎饼。 一天晚上,一位老太太来到他们家,告诉他们,他们可以有三个要求,他们可以要他们想要的 任何东西。

他说:"我真想要一个大大的薄煎饼。" was now like that add now like bluews like I a Was now li

立刻,他的盘子里就有了一个薄煎饼。wow li them and now bloo avail bluow I

他妻子吼道:"你这个蠢材!你原本可以要一所满是好吃东西的房子,而你只要了一个 薄煎饼,我真想把那个薄煎饼贴在你愚蠢的鼻尖上。"立刻,那个薄煎饼贴在他的鼻尖上。

这对夫妇开始互相责备起来,男的喊到"都怪你!""不,怪你!"女的说道,他们能怎么办呢?这煎饼仍贴在丈夫的鼻子上。 Parkura had now in navoral available were now in the control of the

妻子叫道:"噢! 我希望这一切没发生过!" wow also a ghird too bib woy il . A

煎饼即刻不见了。这个男的说:"我还饿着肚子,我多么希望能有些煎饼吃!" modern 当然,这回什么事情都没发生。 what a seed to a bluow sw . beaust bed it il

6. We could often see each other if you moved herein and unoy are saftly 12.

4

## 

#### Lead - in

Questions

- 1. Do you keep a diary? why?
- (Private things, important or impressive happenings, one's personal feelings and thoughts to sth., such as: love, current affairs, policy, etc.) and a vision of the control of the contro

#### Information Related to the Text

A diary is a book with a separate space or page for each day, in which you write down your future arrangements, meetings, etc., or in which you record anything of interest that has happened to you during the day together with your thoughts or feelings that you have at the time.

The form of a diary is usually casual, using first person singular form "I" to start the diary. On the top right, should be written down.

#### Language Focus and class will often stay? ... Shad in his hand ... Years not of live season in his class will often stay?

- 1. first of all: The phrase is a parenthesis. This phrase is parenthetically (作为插入语) used without forming part of the grammatical (语法的) structure of the sentence.
- e.g. First of all, you must be honest.

First of all, let me say how glad I am to be here.

First of all, I must take these magazines to Mary.

Other similar structures are: most important of all, worst of all, most curious of all

- 2. ... the unbosomings of a seventeen-year old boy. seventeen-year 复合形容词
  - a 16-meter boat a 5-year plan
- 3. ... feeling too bored to even make up my mind... make up one's mind: to reach a decision
  - e.g. He could not make up his mind how to treat her in the future.

    She could not make up her mind whether it was fast or slow.

    I have made up my mind and anything you say will change it.
  - 4. I do not intend to show this cardboard...
- ...intend to (do) 打算;有心;有……的意图 Tankyon lines stup at it

I did not intend to be rude to you. Of the long but and with a sixt

Mary intended to come to my home last night but it rained.

I intend to clean out the spare room sooner or later.

- 5. since no one...nor is it so. a sample of the state of
- nor 在引起分句时,需要用倒装语序。solution and local and loc
  - e.g. He never went again, nor did he write to apologize.

She had understood nothing, nor had she sought to understand.

#### Follow-up Works water had not been

In what aspects do you think a diary benefits you most?

	ni - ba
Key to the Text had had the block, becald have seed it to you	Questions
Practice 5. If Many had brought recount massey with her, shedworkdash a	LocDol yout keep
- I am on business here and I also plan to visit some famous univ	ersities in America
Only a box of ties. A propagation of the state of the sta	
Only a box of ties? wolfer, smalle metroob, evol : as dous	thoughts to s
What's there in your bag?	
They are all daily necessities.	
with a sparate space or page loc each day, in which was your	
meetings, etc., or in which you record anything of interest that has hap-	
Key to the Exercises that against and sundample with the transfer of the Exercises that against the sundample of the Exercises that against the sundample of the Exercises that against the Exercise the Exercise that against the Exercis	ed to you during t
ary is usually casual, using farm person singular form "L" t(a): Ine di-	The form of a di
II. Who gets a scolding every day? To be wood meditive ed bloods.	On the top right
Because he is too fond of play,	
And from his class will often stay?	guage Focus
The lazy boy. Interse is parenthesis. This parase is parent you was a parenthesis.	
■ . 1. think about the beautiful future and the day of the grunnol	
2. bring out the strange ideas 2. The deared of seum novelle	
3. feel oneself quite happy belof and I halp work the other	
all, I must take these magazines to Mary. sonsbilnos asla. 4.	
5. the root of the matter "lis lo important in som is structures are; most important to the local structures are; most important to the local structure are are are also	Other similar
6. write down my thoughts down my thoughts	2the unbose
7 find the door closed	seventeen-year
8. wait as calmly as you can	od sommade es
IV. 1. alike 2. lonely 3. asleep 4. awake 5. ast	ir 6. alive
V. 1. made up my mind 2. lacks 3. doubt 4. mat	ters 5. intend to
6. a series of 7. unless 8. bring out	
VI. importance distance difference patience	evidence
1. distance 2. patience 3. importance 4. differen	nces 5. evidence
W 1 It is quite useful knowing English grammar	manufaction dom 14-
2. It is a pity that he did not want to come.	站中的的第二人。
3. It is important to let the children learn by themselves.	PARE PER THE S
4. You will find it pleasant staying with him. as admuo gaslo	
5. It is my desire to be an excellent swimmer	or manner to a la P

6. It is the root of the trouble that he has no interest in keeping a diary. Ton III. 他法语说得很好,但他不会写。we do bile root missas to be read a look of the second of the second

6

- 显然 18. 地球离月球有多远? 图 网络阿里哥斯斯 工资采用的 不是的问题 图 事间
- Lead in 6. 和他商量这事是浪费时间。
- 7. 被开除的是享利,而不是查尔斯。
  - 8. 电影院太嘈杂,我一个字都听不清。
  - 9. 据说使用了新的教学方法后,学生们的成绩都提高了。
    - 10. 我离开家乡已有5年了。
  - IX. 1. C 2. Deal 3. E 4. A 5. Boroperty insurance and
  - X.1.D 2.A 3.C 4.C 5.D 6.D 7.B 8.D
    - 9. A 10. B 11. D 12. A 13. B 14. D 15. C
  - XI. 1. Why does an eighteen-year-old girl lack confidence?
- Informati 2. It takes Mary several hours to finish writing that composition well.
  - 3. The friend who can bring out all kinds of things deep in his heart is a real friend.
  - 4. It is reported that over a thousand people died in that flood.
  - 5. I don't intend to hurt you.
  - 6. Sometimes I feel myself quite lonely in the world.
  - 7. The doctor sat chin in his hand.
  - 8. First of all, I want to express my thanks for what you have done for me.

#### Reading Practice (4) (4)

- I. 1. A 2. C 3. D 4. B 5. B
- Ⅱ.1. 他会告诉你他推测谁在某某场比赛中可能会赢,而且他的推测与那些年龄比他 Language 大三、四倍的人的推测一样准确。
  - 2. 教育还意味着对孩子们个性进行训练。游戏,特别是集体游戏,是进行这种训练的最佳方式之一。在这些游戏中,孩子们必须学会互相合作,而不是单独行动。

#### Translation of the Text saleing his sister for walks through the country lane.

## A lot of other webs can also follow v-ing forms as their objects such as: mind, avoid finish, keep, creater, suggest, lancy, etc.

几天来都没有动笔了。因为我想先对我的日记做一番思考。对某些人来说,像我这样的人记日记有点不可思议的,这不仅因为我以前未曾这样做过,而且因为在我看来,不论是我还是别人都不会对一个 17 岁的男孩的心事感兴趣的。不过,那有什么关系呢?我想写,不仅如此,我还想把深深埋藏在心灵深处的各种各样的事情都倾诉出来。

常言道:纸比人更耐心。这件事发生在一个令人伤感的一天。我用手托着下巴呆坐着,心里烦透了,甚至连该出去还是呆在家里都没了主意。这时,那句话闪现在脑海里,是的,毫无疑问纸是有耐心的。我不想把这本写有得意的"日记"二字的硬皮笔记本给任何人看,除非我找到一位真正的朋友,不论是男孩还是女孩。而就在此刻,我终于才谈到了这个问题的实质。我开始写日记的缘由是:日记是那样一位如此真心的朋友。

让我说得更清楚一些,既然没人相信 17 岁的男孩会感到在世界上很寂寞、孤独,事实上也并非如此。我有慈祥的父母和一个 19 岁的姐姐。我认识大约 30 个能称得上朋友的人。我有姨、叔叔之类的亲戚,他们也都是亲人,一个多惬意的家呀!不!我似乎什么都不缺。

我所有的朋友也跟我差不多,尽是闹呀、玩呀,仅此而已,我从来不会谈及日常生活以外的任 何事情,我们似乎不能再亲密了,那就是问题的根源。也许我缺乏信心,但无论如何,对此我 似乎也无可奈何。 6. 和他商量这事是浪费时间。

为了在心目中加强这个等待已久的朋友的形象,我不愿意像多数人那样把日记写成流 水帐,我是想让日记成为我的朋友,我将要把我的思想和情感用笔记录下来。

lam on busines 有數數學的特別學學,需要完整的數學的學術學的 4. It is reported that over a thousand people died in that flood. [] 1. 他会告诉你他推测谁在某某场比赛中可能会赢,而且做转推测导那些年龄比值 大三、四倍的人的推测一样准确。 restant site to hoor safe . c 几天来都没有动笔了。因为我想先对我的日记做一番思考。对某些人来说、像我这样 的人记日记有点不可思议的,这不仅因为我以前未曾这样撤过,前且因为在我看来,不论是 无疑问纸是有耐心的。我不想把这本写有精震剧"目记"至李朝硬发笔记本资任何人看,除

让我说得更清楚一些,既然没人相信17岁的男孩会感到在世常上祝寂寞,孤独,事实上 也并非如此。我有滋祥的父母和一个 19 岁的姐姐。现状顶大骑马广能游得上朋友的人。 我有姨、奴叔之类的亲戚,他们也都是亲人。一个多德爱的紫明气料,我们我们平什么都不缺。

## W. 1. unfortunate . Sabras no stranger of beings and but aff to live V. 1-e. 2-a-3-f. 4-b. SUnit Three 新说人果我們 drive series . 1.0

#### Lead - in 1. particularly 2. complex to be not first early to the world of the complex to the co

Questions 6. unsefe (spin the managed that mount in senior (2)

- 1. Do you have any knowledge about insurance?
- 2. How many types of insurance do you know? What are they? The (All ) Sometime (All All ) 6. working (All ) 18 (life insurance, health insurance, car insurance, property insurance, etc.)
- 3. Are you willing to become a member of it? Why or why not? smoking sating 7. going not bis at bis at

#### Information Related to the Text

insurance policy (商)保险单 Wilel vsg II pov bas videiloot of belos sy uo V insurance broker (商)保险业务人 with war was well as well a insurance certificate (商)保险证书oad yaq oot (visit) lies a yaq oot noitnesta yaq insurance company (律)保险公司 计显常的 only yeq. (舞歌时: 湖中) nwob yea insurance industry (经)保险业 with well as well as the series of the series insurance law (律)保险法 insurance premium (经)保险基金 Selection in the least of the insurance rate (经)保险费 at home won maldong and thiw lash liw aH

#### Language Focus I wanted wather and talk about the reprise lash now ob gods saftware

- 1. Yet few Americans really enjoy visiting with these...women. enjoy doing sth.: (3) happy (4) way (5) on 32 yawwollo's
- e.g. I've enjoyed seeing you and talking about old times.

He enjoyed taking his sister for walks through the country lanes.

A lot of other verbs can also follow v-ing forms as their objects such as: mind, avoid, finish, keep, consider, suggest, fancy, etc.

e.g. The man tried to avoid answering him. Would you consider emigrating? Stranger stands at the door of seas leading soften.

There was a deadly silence after she had finished speaking.

- 2. ...at best, they are a necessary evil.
  - at best: at most
  - e.g. He cannot get here before two at best. (最早2点)
  - c.f. at one's best: in one's best condition or state.
    - e.g. He acted all kinds of plays, but he was at his best in comedy.

To see this part of the countryside at its best, you need to come in June.

- 3. A young father who purchases...agrees to pay a sum of 200...
  - (1) agree (to do): le time the telephones the said sending agont had balance and
- vod vs.e.g. We agree to leave at once.

All of the students agreed to go to the park on Sunday. c.f. agree with 同意某人的意见。 e.g. They might not agree with you (2) agree on upon sth. 就……取得一致意见。 e.g. We agree on the question. 4. In effect, they pay as much for the insurance... sons went to espect years well . S pay for: (1) 付……的钱,赔偿 regions , sonsware as , sonsware dilased , sonsware shift e.g. How much did you pay for the book? domest member a monad of guilling to become a member of the book. That bread is paid for. (2) 为……付代价;吃亏 e.g. You'll have to pay for your mistakes. You've acted so foolishly and you'll pay for it. 单剑泉(简) voilog ensurements. Other collocations with "pay": pay attention to, pay a call (visit) to, pay back (偿还)(例) sasoditres esonaruani pay down (付款;付定钱), pay into (付给银行,存入帐户) vasaggoo sonsangai pay off (付掉,把工资付掉), pay through the nose (被敲竹杠;付出过高的代价) 5. The study of insurance is an effective, proven method of dealing with the insurance... deal with: cope with 和……打交道;对付,处理,论述;和……做买卖。l sodesusal e.g. I don't know how to deal with these bad children. (2) mulmary engagement He will deal with the problem now. These novels do not deal with reality. What shop do you deal with? Follow-up Work Discussion In your opinion, what are the advantages and disadvantages of becoming a member of in-A lot of other verbs can also follow veing forms as their objects such as sensored. Key to the Text **Practice** 3. Core 14. Dit be 5. B to the some lie violet a saw aren'T Key to the Exercises Ⅰ.(略) II. 1. Insurance is expensive. It is a major item for most families. 2. Insurance is an unhappy topic aw and and saying to about the better all g.s. 3. Insurance is a difficult, complex subject among and lo mag aid see of . Who comes to school with dirty face, seems . . .eses dang odw redtal gnuov A . E

(The lazy boy)

And often shoes without a lace.

And so is always in disgrace?

W. 1. unfortunate 2. unsafe 3. inadequate 4. impossible 5. unwilling  $V \cdot 1 - e \cdot 2 - a \cdot 3 - f \cdot 4 - b \cdot 5 - g \cdot 6 - d \cdot 7 - c \cdot 8 - h$ VI. 1. particularly 2. complex 3. effective 4. professional 5. sum 6. unsafe (safe) 7. protection 8. loss, loss M. 1. facing (定语) 2. having a family (动名词短语做主语); having children (动名词 短语做宾语) 3. Having sent (分词短语做状语,表示时间); shopping (动名词做 宾语) 4. making (宾语) 5. meeting (介词宾语) 6. working (宾语) 7. studying (伴随状语) 8. Thinking (状语) was take in the better in the W. 1. eating 2. spreading 3. Having lived 4. hearing; crying 5. Lying 6. smoking; eating 7. going 8. moving spitzers gainers! IX. 1. ... writing a letter to a close friend of mine in English. 2. ... preparing for tomorrow's exam. 限型机械条件图全分图公案三篇. I. . 3. ... going out for a picnic? 图目节题更从整图器更 计数量目节题单 . 2 4. ... eating an apple every morning 5. . . . . playing golf ust concerned with other people's attitude to his work. 6. So raining the Lee concernate with the state of the Teanslation of X . 1. Neither he nor I know it. 2. Professor Edward speaks neither English nor German. 3. When he was young, my grandfather liked neither meat nor cigarettes. 4. There is water neither in the bottle nor in the mug. XI. 1. ... would rather work at home 图世前燕. 在被加拿. 世文斯最為人學外別科學每 即集合[2....you would rather not.) 個子思·伯蘭殊魯友麻魚團人園美企進育货而然 3. ... I would rather not talk about the matter 以来识别: 光谱不透识景 神話出口 4. I would rather you... who the party I was 建原的结合下水基的的基本充,太阳  $\mathbb{X}$  (1) on (2) how (3) happy (4) way (5) on (6) first (7) ask (8) if (9) lottery (10) on (10) ask XII. 1. Except for a few insurance professionals, most of people don't understand exactly 奇迹所付的健康保险,美国人每年需花费2000 美充严度够的。si surance is. 2. The car needs major repairs. 3. The photo reminded me of the days I spent in the countryside. 4. You should be on guard when a stranger stands at the door of your house. 5. He didn't go to bed until he finished his homework. 6. Would you mind opening the window for a while? 7. Did you hear someone knocking at the door? 8. You must avoid making the same mistakes. 剑只X. 查别。图的 因为只觉得学过下。City Life 丰富县军基的营制,亲某身份杂音及

To live in a city is a great fortune itself. One enjoys the benefits of the latest scientific achievements in every respect. One travels in car, or bus and saves the trouble of walking upstairs by taking an elevator. When one wants to go to other cities in the shortest possible time, he telephones the airline agents for a ticket and flies wherever he likes.

There are other more important conveniences. There are modern hospitals in a city where experts are available to take care of almost all kinds of illnesses. One can go to the cinema, the concert or the night club. If one likes to stay at home, he can also enjoy himself by watching TV.

However, there are also disadvantages. The air in the city is usually polluted and there is too much noise. Because of heavy traffic, it is very dangerous to travel in town by car or on foot. These problems have to be solved before a better life can be brought in a city life.

### 5. Lying 6. smoking; eating 7. going 7. a see maying spiral gnibas

- I. 1. B. 2. C 3. B. and A. D. lo 15. B each a created a genting . . . 1 . X
- - 2. 电视节目越流行,电视网络从电视节目的广告中所获收入就越高。
  - 3. 有线电视公司直接把电视节目卖给观众。m vreve elega da gnitas .... 4

#### Translation of the Text

## The study of management of the country of the coun

今天早晨,一名保险代理人打电话给我。这个特别代理人想和我讨论我们的汽车保险问题,但下一个代理人也许对我们的生活保险,健康保险或我的家庭和家具的防火感兴趣。这些保险代理人总是很友好,穿戴整齐,热情地提供帮助。如此对话的感觉。

然而没有多少美国人愿意和这些热情的、乐于助人的男士和女士们见面。他们给我们打电话时,我们就不高兴;他们来我们家拜访时,我们怀有戒心。他们从来不是我们真正的朋友,充其量他们是不可或缺的祸害。

我们不愿谈论保险的原因有三点:第一、保险太贵。一位年轻的父亲买了一份很小的人寿保险,约定每年付200美元,共付40年,总金额为8000美元。很多大学生每年要交800美元到1000美元买汽车保险,实际上他们付的保险费和花在车上的钱一样多。为现代医疗奇迹所付的健康保险,美国人每年需花费2000美元。足够的保险是昂贵的,保险是美国家庭的主要开支项目。

保险使我们认识到我们生活的世界是不安全的。我们是人,我们可能会生病、受伤、死亡或遭受财产损失。但是我们宁愿去谈论足球、天气或午饭吃什么,也不愿去谈论严重受伤或死亡。

还有,保险是一个复杂难懂的话题。没有人完全理解它,仅仅少数保险专业人员在讨论 汽车保险,人寿保险和主要医疗保险时真正感觉舒服。我们感到不能胜任,避免谈论保险, 以此来掩饰自己的无知。

尽管保险很复杂,但它的基本概念并不难,也是可以学会的。正因如此,愿意学习保险知识的人是可以理解保险基本知识的。认真学习方可学到知识。学习保险是解决大多数美国家庭在保险方面的一无所知的问题,这是被证实了的有效办法。(www.info.co.)

yer he likes. See the likes (sourgels of avenue at or but